

建行(亞洲) Visa Infinite 信用卡 Priority Pass™ 會籍登記表格 CCB (Asia) Visa Infinite Credit Card Priority Pass™ Membership Enrollment Form

請注意:此禮遇不適用於由2026年1月1日起遞交建行(亞洲) Visa Infinite 信用卡申請表之客戶。

Please note: starting from January 1, 2026, this privilege is not applicable to customer who submits CCB (Asia) Visa Infinite Credit Card Application Form.

請以英文正楷填妥表格, 以郵寄方式交回中國建設銀行(亞洲)股份有限公司(「本行」), 其地址為香港鰂魚涌七姊妹道郵政信箱60126號或傳真至(852) 3111 6107。為免重複申請, 請勿投寄已傳真之登記表格。

Please complete the form in English BLOCK letters and return by mail to China Construction Bank (Asia) Corporation Limited ("Bank"), P.O. BOX 60126 Tsat Tsz Mui Post Office, Quarry Bay, Hong Kong or by fax to (852) 3111 6107. To avoid duplication, please do not mail any enrollment form that has already been faxed.

個人資料 PERSONAL INFORMATION

致: 中國建設銀行(亞洲)股份有限公司
To: China Construction Bank (Asia) Corporation Limited

本人欲登記 Priority Pass™ 會籍
Yes, I would like to enroll for the Priority Pass™ Membership

<input type="checkbox"/> 先生 Mr <input type="checkbox"/> 小姐 Ms	主卡會員姓名 Name of Principal Cardmember (香港身份證之英文姓名 English name as printed on HKID Card No.)
香港身份證號碼/護照號碼 HKID Card No. / Passport No.	
出生日期 Date of Birth	
日間聯絡電話 Day Time Contact Phone No.	
建行(亞洲) Visa Infinite 信用卡號碼 CCB (Asia) Visa Infinite Credit Card Number 4 3 6 5 - 0 5 - - - - -	
有效期至 Date of Expiry 月 Month 年 Year	
本人確認以上之登記並閱讀明白及同意一切有關之條款及細則。 I confirm my enrollment as given above and have read, understand and agree all the related terms and conditions.	
會員簽署 Cardmember's Signature	日期 Date

Priority Pass™ 會籍(「會籍」)之條款及細則

- 本計劃** — 計劃只適用於任何由中國建設銀行(亞洲)股份有限公司(「本行」或「我們」)所發行之建行(亞洲) Visa Infinite 信用卡(「信用卡」)及只適用於信用卡的主卡會員(「信用卡會員」、「閣下」)。
- 登記** — 信用卡會員須填寫隨新卡附奉之「Priority Pass™ 會籍登記表格」(「登記表格」), 於信用卡簽發日期起計20個工作天內, 填妥並傳真或郵寄至本行。
- 資格** —
 - 會籍之有效期(無論閣下何時登記此會籍), 均由信用卡會員之信用卡會籍年度生效之日期開始計算。
 - 信用卡會員可於首個信用卡會籍年度內免費享用 Priority Pass™ 機場候機室之服務。由第2個信用卡會籍年度開始, 信用卡會員只須於同一信用卡會籍年度內最少累積簽賬滿60,000港元(包括零售簽賬及現金透支)(或我們不時特別訂明之簽賬要求)(「簽賬要求」), 即可於同一信用卡會籍年度內免費享用 Priority Pass™ 機場貴賓候機室之服務。若閣下已享用貴賓候機室之服務, 但未能符合簽賬要求, 本行將於信用卡會籍屆滿或信用卡被取消時(不論任何原因)(以較早日子為準), 從閣下的信用卡賬戶中扣除當時 Priority Pass™ 貴賓候機室使用之費用而毋須另行通知。
- Priority Pass™ 會籍之使用** — Priority Pass™ 會員卡(「會員卡」)將於本行確認閣下之登記成功後4-6星期內郵寄至閣下的信用卡聯絡地址。信用卡會員必須出示有效的 Priority Pass™ 會員卡方可享用貴賓候機室。若閣下的 Priority Pass™ 會員卡遺失、被竊或損毀, 請立即通知本行補發新卡, 本行將收取 HKD100 作為補發新卡費用。
- 限制** — 如閣下之信用卡已被取消/終止(不論任何原因), 本行可隨時取消閣下之 Priority Pass™ 會籍, 而毋須作任何事先通知。若閣下於 Priority Pass™ 會籍被取消/終止(不論任何原因)後仍繼續使用貴賓候機室之服務, 本行可根據上述第3條「資格」條款及細則從閣下的信用卡賬戶中扣除相關費用而毋須另行通知。
- 貴賓候機室之使用/同行賓客收費** — 參與之貴賓候機室名單可於任何時候更改, 而毋須作任何事先通知。查詢最新資料及使用收費, 請瀏覽服務供應商網站 www.prioritypass.com。「需收費」設備(如適用)因每個機場貴賓室而異, 並由各機場貴賓室自行決定。費用(如適用)依各機場貴賓室之收費標準, 由信用卡會員直接付費給貴賓室服務人員。如信用卡會員之同行賓客(包括但不限於附屬卡會員)享用貴賓候機室, 本行將按當時使用的有關服務費用計算入信用卡會員之信用卡賬戶內。
- 免責條款** — 所有計劃內之有效性及使用均受「Priority Pass™ 集團公司」(「供應商」)的所有使用指示及條款及細則所規限, 詳情請瀏覽供應商網站 <http://www.prioritypass.com/conditions-of-use>。我們不會充當作為產品/服務供應商的代理人或其代表或負上任何責任。本行將不負責任何因提供設備與否所遭致之全部或部分損失賠償及/或信用卡會員或其同行賓客使用貴賓候機室時導致任何人士受傷或死亡或任何財物受損或毀壞。

Terms & Conditions of Priority Pass™ Membership ("Membership")

- 1. THE PROGRAM** — This Program is only available for CCB (Asia) Visa Infinite Credit Cards ("Card(s)") issued by China Construction Bank (Asia) Corporation Limited ("Bank", "we", "us", or "our") and is available only to the principal cardmember of the Cards ("Cardmember(s)", "you" or "your").
- 2. ENROLLMENT** — Cardmember is required to complete the "Priority Pass™ Enrolment Form" ("Enrolment Form") mailed to you together with the new Card and return to us by fax or mail within 20 business days from Card issuance date.
- 3. ELIGIBILITY** —
 - a) Membership validity (no matter when Cardmember enrolls) shall begin to run from effective date of Cardmembership year.
 - b) With the free Priority Pass™ Membership, cardmember can use the Priority Pass™ airport lounges service for free in the first cardmembership year. Starting from the second cardmembership year, Cardmembers is required to have a total accumulated spending of minimum HKD60,000 during the same cardmembership year (including retail purchases and cash advances) (or such spending requirement specified by us from time to time) ("Spending Requirement") in order to use the Priority Pass™ airport lounges service for free in the same cardmembership year. If you have used the airport lounges service but cannot fulfill the Spending Requirement, the usage fee of Priority Pass™ will be charged at the prevailing rate to your Card account at the end of your cardmembership year or upon termination of your Card (for whatever reason) (whichever is earlier) without prior notice.
- 4. USE OF PRIORITY Pass™ Membership** — Priority Pass™ Membership Card ("Membership Card") will be mailed to your credit card correspondence address within 4-6 weeks after your Enrolment has been confirmed by us. Cardmember must present the valid Priority Pass™ Membership Card in order to use the airport lounges. If your Priority Pass™ Membership Card is lost, stolen or damaged, please notify the Bank immediately for a replacement card issuance which is charged at HKD100 by the Bank.
- 5. LIMITATION** — If your Card is cancelled/terminated (regardless of reason), we may cancel your Priority Pass™ Membership at any time without prior notice. If you have used the airport lounges service but your Priority Pass™ Membership Card is cancelled/terminated (regardless of reason), we can charge at the prevailing rate to your Card account without prior notice based on the above clause 3 of "ELIGIBILITY".
- 6. USE OF AIRPORT LOUNGES / USE BY ACCOMPANYING GUESTS** — The list of participating airport lounges is subject to change without prior notice, please visit www.prioritypass.com for the latest list and usage fee. "Non-free" facilities (where available) vary from lounge to lounge and are provided at the lounge operator's discretion. Charges (where applicable) are at the discretion of each lounge operator and the Cardmember is responsible for paying the charges direct to the lounge staff. Lounge usage fees will be charged for accompanying guests (including but not limited to Supplementary Cardmember) at the prevailing rate as determined by Priority Pass™ at the time of usage to your Card.
- 7. DISCLAIMERS** — The validity and use under the Program shall be subject to the relevant usage instructions and terms and conditions set by Priority Pass™ group of companies (Supplier), please visit <http://www.prioritypass.com/conditions-of-use> for details. We shall not act as, or assume any liability of, a product/service supplier or agent of the Supplier. We will not indemnify the injury to or death of any person or damage to or destruction of any property arising out of the use of any airport lounge by the Cardmember or any guests or any person in said lounge at the behest of the Cardmember.

NO POSTAGE
STAMP
NECESSARY IF
POSTED IN
HONG KONG
如在本港投寄
毋須貼上郵票

BUSINESS REPLY SERVICE
LICENCE NO. 7103

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited
P. O. Box 60126
Tsat Tsz Mui Post Office
Quarry Bay
Hong Kong

建行(亞洲)Visa Infinite 信用卡24小時客戶服務熱線
CCB (Asia) Visa Infinite Credit Card 24-Hour Customer Service Hotline

VVIP2025/11(Acorn)

317 95538
www.asia.ccb.com

POSTAGE
WILL BE
PAID BY
LICENSEE
郵費由持
牌人支付